

## CLERC



### Odyssey Silicium

A concentrated blend of technical innovation inspired by aerospace research, the Odyssey S represents the latest generation of the collection taking it firmly into the 21st century. Powered by Calibre C201 incorporating a regulating organ made from silicon, this model was designed for exploration and adventure with a sliding system that protects the crown, pushers and the mechanism for activating the inner rotating bezel. The three-dimensional dial reveals the balance-spring and balance through an aperture at 10 o'clock, protected a blue-tinted sapphire crystal. This set of aesthetic and technical features is exclusive to the family-owned brand.

Movement	Mechanical proprietary self-winding twin-barrel Calibre C201, 45 jewels, 28,800 vph, bevelled bridges, black gold plating, 6-day power reserve
Functions	Hours, minutes, seconds, retrograde date and power-reserve indicator
Case	Stainless steel and grade 5 polished titanium, 44 mm Inner rotating bezel Exclusive sliding system protecting the pushers and crown Glareproofed sapphire crystal and caseback Water-resistant to 100 metres
Dial	Openworked with balance visible beneath a blue-tinted sapphire crystal Retrograde date between 1 and 4 o'clock Power-reserve indicator at 6 o'clock
Bracelet/Strap	Vulcanised rubber or alligator leather with folding clasp

## CLERC



### Odyssey Silicium

Concentrée d'innovation technique et inspirée de la recherche spatiale, l'Odyssey S représente la nouvelle génération de la collection et entre de plain-pied dans le XXI<sup>e</sup> siècle. Equipé du calibre C201 dont l'organe réglant est en silicium, la pièce a été conçue pour l'exploration et l'aventure avec un pont coulissant qui protège la couronne, les poussoirs et le mécanisme d'activation de la lunette tournante intérieure. Le cadran, tridimensionnel, révèle la spirale et le balancier par une ouverture à 10h, protégée par un verre saphir bleuté. Une esthétique et une technicité exclusives à la marque familiale.

Mouvement	Mécanique à remontage automatique manufacturé à double barillet, calibre C201, 45 rubis, 28'800 Alt/h, ponts anglés plaqué or noir, réserve de marche de 6 jours
Fonctions	Heure, minute, seconde, date rétrograde et indicateur de réserve de marche
Boîtier	Acier inoxydable et titane poli grade 5, 44 mm Lunette tournante intérieure Mécanisme exclusif coulissant de protection des poussoirs et de la couronne Glace et fond saphir traités antireflet Étanche à 100 m
Cadran	Ajouré avec balancier visible sous un verre saphir bleuté Date rétrograde entre 1h et 4h Indicateur de réserve de marche à 6h
Bracelet	Caoutchouc vulcanisé ou alligator avec boucle déployante